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PvdA nieuwsbrief  
Hierbij de nieuwsbrief van de PvdA afdeling 

Bergen. Discussieert u graag mee, reageer dan 

naar johanne.pvda@ziggo.nl. U krijgt altijd  een 

reactie op uw actie. 
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Haring is weg, de eerlijkheid is terug 

door Peter van Huissteden raadslid 

Met zijn vertrek uit de gemeenteraad op 11  

april aanstaande heeft Hans Haring van 

Gemeentebelangen BES gisteren (zaterdag 30 

maart) de kans gekregen en gegrepen om de 

wereld kenbaar te maken hoe verrot het 

bestuur in de gemeente Bergen is. De vaste                

AC journalist voor Bergen, Matthie Bergman, 

was het raadslid weer eens meer dan behulp-

zaam door Haring twee pagina’s breed de ruimte 

te bieden zijn veelal verkeerde aannames en 

onzinnige beweringen te ventileren. Nu is het 

niet mijn gewoonte om mij uit te spreken over 

mensen die er allerlei complottheorieën op na 

houden, maar Haring maakt het nu wel erg bont. 

 

 

 

Dertien lange jaren heeft hij in de 

gemeenteraad zijn volksvertegenwoordigende  

werk mogen doen. Ik heb hem in 2006 de 

politieke arena zien betreden en voel nu een 

zekere opluchting hem weer te zien vertrekken. 

Daarnaast voel ik enig medelijden voor dit 

vertrekkend raadslid. In alle jaren dat wij 

samen werkzaam mochten zijn binnen het 

politiek bedrijf in Bergen is de bijdrage van 

Haring hieraan nauwelijks meetbaar geweest. 

Tot 2014 was Haring een ietwat goeiige kerel  

die in de fractie van GB BES onder de 

beknellende leiding van Thijs Bijl nauwelijks 

ruimte kreeg om met eigen ideeën een bijdrage 

te leveren (als die eigen ideeën er al waren). De 

rol van Bijl werd in de volgende raadsperiode 

overgenomen door Frits David Zeiler. Lang 

bestond bij mij het idee dat Haring tevreden 

was met zijn rol in de luwte. Niets bleek minder 

waar. Met de opkomst van de reaguurders 

(mensen die online, vooral op weblogs, uiting 

geven aan hun, vaak ongenuanceerde mening)   

van de facebookpagina Samen Bergen Verzetten 

ontstond voor Haring een nieuwe omgeving, 

waarin hij wel de waardering kreeg die hij in de 

politiek waarschijnlijk vreselijk miste. SBV 

kopmannen Fred Vos (mocht niet in een 

kippenschuur blijven wonen) en Frans Zomers 

(was wethouder in Bergen en Harlingen, liet zich 

in met dubieuze zaken en moest in beide 

gemeentes het veld ruimen) werden de nieuwe 

vrienden van Hans Haring. Wanneer zij het 

gemeentebestuur, wethouders, de 

burgemeester, partijen, raadsleden of 

ambtenaren op hun site schoffeerden met 

samenzweerderige theorieën was Haring altijd 

in de buurt. Niet om de kinderachtige, maar voor 

de betrokkenen zeer onveilige uitlatingen te 

weerspreken, maar om in vaak vage reacties zijn 

goedkeuring uit te spreken. Hij kreeg er zo een 

hele club geestverwanten bij die hem min of 

meer als held zijn gaan beschouwen. Toen 

Zomers en Vos in 2018 zelfs een plek mochten  
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innemen op de kandidatenlijst van 

Gemeentebelangen BES was de ongezonde  

verbinding tussen agitatoren en de partij 

helemaal een feit. 

Haring laat de journalist zaterdag optekenen          

(in het hele artikel krijgt Haring alle ruimte om 

zijn gal te spuwen zonder dat Bergman ook maar 

in de buurt komt van iets dat op een kritische 

vraag lijkt) dat “de politiek niet altijd een 

slangenkuil is geweest. Toen ik begon als 

raadslid in Bergen ging het er in de politiek               

een stuk vriendelijker aan toe. Men ging op een 

gewone manier met elkaar om en zeker met de 

ambtenaren.” Ik kan niet anders zeggen dan               

dat dit inderdaad klopt. Maar Haring vertelt                

er niet bij waarom raadsleden de laatste tijd 

geen rechtstreeks contact meer mogen leggen 

met ambtenaren. Is hij zo naïef dat hij niet 

snapt dat het de ongure rol van Zomers en co en 

de nauwe contacten van Haring met de 

schrijvers van SBV nu juist het probleem vormt? 

Ambtenaren die voor onze gemeente werken 

voelen zich in toenemende mate onveilig wanneer 

er continue zeer onheuse beschuldigingen en 

grievende beledigingen op hun site van Vos en 

Zomers gepubliceerd worden of wanneer 

informatie die in gesprekken tussen ambtenaren 

en raadsleden is uitgewisseld de volgende dag 

gemankeerd en uit zijn verband getrokken terug 

te lezen is op SBV en zo misbruikt wordt om nog 

meer fake news te creëren. 

Bovenstaande is slechts één van de vele 

voorbeelden, waarin duidelijk wordt dat Haring 

het zicht op de werkelijkheid al enige tijd 

geleden verloren is. Het is jammer dat het 

bestuur van Gemeentebelangen BES dit niet 

eerder heeft willen onderkennen en hem voor de 

gemeenteraadsverkiezingen van maart 2018 

toch weer een verkiesbare plek op de 

kandidatenlijst heeft gezet. Als Haring in maart 

2018 met politiek pensioen was gegaan had dit 

zijn partij en waarschijnlijk de gehele raad              

veel hoofdbrekens bespaard. Haring had die  

 

 

 

keuze natuurlijk ook zelf moeten maken.                 

Dat hij toch weer aan een nieuwe periode is  

begonnen, komt misschien voort uit de wens                           

om de koninklijke onderscheiding te kunnen 

ontvangen waarop politici automatisch recht 

hebben na 12,5 jaar raadslidmaatschap. Hij had 

in maart 2018 echter op een waardige manier 

afscheid kunnen nemen. Nu heeft hij tot het 

bittere einde een Don Quichot-achtige strijd 

geleverd tegen alles en nog wat (waaronder               

zijn eigen fractiegenoten). Tijdens zijn                 

laatste raadsvergadering op 26 maart jl.  

stemde hij als enige tegen het raadsbreed 

aanvaarde formatieakkoord. Zijn artikel 

gisteren in de Alkmaarsche Courant met de kop 

‘De eerlijkheid is weg’ is dan ook een gotspe. De 

enige echte eerlijkheid die we als raadsleden te 

lang hebben achtergehouden was de eerlijkheid 

om Haring te wijzen op zijn onheuse en 

onwaardige bijdrage aan de politiek in Bergen.  

 
Het boek ‘Het waren Jonge Honden’ 

door Johanne Hendriks commissielid 

In de nieuwsbrief van februari jl. werd de 

presentatie van het boek ‘Het waren Jonge 

Honden’ geschreven door Jan Pieter Stomps 

aangekondigd en werd op vrijdag 29 maart jl. 

het eerste exemplaar uitgereikt aan Jan 

Ritsema oud burgemeester van Bergen.  

 

In een overvol Vredskerkje in Bergen aan zee 

werden die middag vele herinneringen opgehaald, 

maar ook was het voor degenen die minder 

memories konden delen (zoals ik) interessant. 

Waarom? Om de huidige politiek in een goede 

context te kunnen plaatsen moet je immers ook 

het verleden kennen.  Dat kan door dit boek 

(deel 1) te lezen, te verkrijgen bij de eerste 

Bergensche boekhandel voor € 15,00.  

 

De opbrengst gaat in zijn geheel naar de 

buitenverlichtng van het Vredeskerkje! 
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Laat mijn stem gelden. 

Een ingezonden reactie in de NRC 

aangeleverd door Jaap Sterk lid PvdA   

Met de monsterzege van FvD in de Eerste 

Kamer als aanleiding spoor ik SP, PvdA en 

GroenLinks aan over hun schaduw heen te 

stappen en te fuseren tot één links democra- 

tische partij met twintig zetels in diezelfde 

Eerste Kamer. In één keer is de politiek 

ontsplinterd en zijn de verhoudingen 

duidelijker. Mijn linkse stem zal effectiever 

zijn. 

 

Definitieve uitslag Waterschapsverkiezingen 

door Marjan Leyen  Lijsttrekker PvdA HHNK 

In één woord geweldig! Van 3 zetels zijn we 

gegroeid naar 4. Daarmee zijn we de tweede 

partij geworden in Hoogheemraadschap Hollands 

Noorderkwartier. Allereerst wil ik iedereen van 

harte bedanken voor zijn / haar stem. Ook de 

kandidaten die allemaal een mooie bijdrage 

hebben geleverd aan het eindresultaat. Super! 

De 4 zetels gaan naar ondergetekende, Kees 

Stam, Fijko van der Laan en Piet Oudega.  

De eerste 4 van de lijst. Wordt vervolgd! 

De onderhandelingen zijn gestart. 

 

 

 

Vallen 

door Simon van Geldorp lid PvdA 

Toen ik die dinsdag op Amsterdam Centraal in 

de trein naar Alkmaar was gestapt werd ik 

omringd door scholieren die hadden meegedaan 

aan de demonstratie voor een beter klimaat.                

Ze hadden zelfgemaakte spandoeken in de                 

vorm van stukken karton bij zich, die netjes 

waren opgeborgen in plastic vuilniszakken, want 

je weet maar nooit wanneer er weer 

gedemonstreerd zou worden. Ik werd er vrolijk 

van. Leuke jonge mensen die net als wij vroeger 

de moeite namen om voor iets groots op te 

komen; in dit geval hun eigen toekomst. 

Zelf was ik naar een lezing geweest over vallen. 

Een wetenschappelijk medewerker aan het 

UMC-Amsterdam (voorheen AMC en VU) hield 

een lezing over vallen door voornamelijk oude  

mensen als gevolg van medicijngebruik. Ja, 

medicijngebruik! Zij was van de Valpolikliniek en 

kwam met verontrustend grote getallen van 

oude mensen die allerlei letsel hadden 

opgelopen. Boosdoener: het (door elkaar) 

gebruiken van diverse medicamenten. Iedere 

specialist schreef iets voor, maar hield geen 

rekening met de behandeling van kwalen buiten 

het eigen vakgebied. Een vriend van mij van 85 

was als gevolg daarvan van de trap gelazerd en 

was maanden in revalidatie met alle (onnodige) 

ellende en kosten van dien. Een van de 

toehoorders vond het nodig om in het kader van 

vallen een oud grapje te maken. “Als een 

keukenmeid bevalt, dan wordt ze ontslagen, 

maar als ze niet bevalt dan wordt ze ook 

ontslagen”, daarbij besmuikt opmerkend dat het 

wellicht een joods grapje was. Dat laatste 

begreep ik niet, net zo min dat ik begreep 

waarom een componist onlangs op de radio moest 

worden aangeduid als een Nederlands-joodse 

componist. We hebben het toch ook niet over 

een Nederduits hervormde Nederlander en ik 

haat termen als Nederlandse Marokkaan of -  
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Turk. Het klinkt allemaal zo in hokjes duwend. 

Enfin, ik zat daar in de trein tussen het jonge 

volk en vroeg hen of zij tevreden waren over  

hun manifestatie. Ze vonden dat alles 

ordentelijk verlopen was, geen onregelmatig-

heden. Als ervaringsdeskundige uit de roerige 

jaren 60 en 70 kon ik het niet laten op te 

merken dat de autoriteiten pas schrikken en in 

actie komen van gewelddadige acties met alle 

publiciteit van dien. Ze keken me meewarig aan. 

Toen ik hen vroeg of zij ook niet verontrust 

waren over het probleem van de Big Data, de 

macht van Google en andere tech-bedrijven 

keken ze zo mogelijk nog meewariger. Het 

schrikbeeld van Big Brother is Watching You 

leek ze helemaal niet te verontrusten. Dat 

vooral jonge mensen worden gebruikt als 

instrument door o.a. Google en Facebook was 

blijkbaar nog niet tot hen doorgedrongen. Mijn 

vrolijkheid nam langzamer- 

hand af. 

Ik probeerde me nog wat op te beuren met de 

gedachte aan de tijd dat we nog jonge honden 

waren met een groot idealisme en dat we bezig 

waren met niet alleen onze eigen toekomst maar 

ook die van anderen in de wereld. Ik vroeg mij 

af wat mijn partij zou moeten doen om die 

begeestering van weleer weer terug te krijgen. 

Wat ik als individu daar aan bij zou kunnen 

dragen. De campagne voor de verkiezingen 

moest toen nog op stoom komen, maar ik vreesde 

al dat de PvdA in het geweld van de jonge 

generatie lijsttrekkers een minder opvallende 

rol zou spelen. 

 

Eenmaal in Alkmaar aangekomen kon ik kiezen 

tussen de trap of de lift. Tot groot ongenoegen 

van mijn cardioloog slik ik geen enkel medicijn. 

Het risico om van die trap te vallen is alleen 

daardoor aanzienlijk minder, realiseerde ik mij. 

Bovendien was de jonge hond in mij ontwaakt. Ik 

nam de trap. 
 
 

 
 
 
 

 
 

Geef uw mening en/of commentaar!  

door Lucia Bakker webmaster PvdA Bergen  
 

Doet u mee? Geef jouw mening en commentaar 

op de lokale, landelijke en wereldpolitiek op de 

website!  Elke zinnige of zelfs onzinnige maar 

beschaafde bijdrage wordt geplaatst en wie 

weet krijg je weerwoord of juist medestanders. 

Een respectabele partij als de PvdA doet mee in 

het publieke debat en de leden zijn dan de  

gangmakers!  Stuur uw bijdrage dan naar 

bakker@noordwest.org.  
 

Levendige discussies! 

door Johanne Hendriks commissielid 

Interesse in fractiebijeenkomsten en 

wilt u een bijeenkomst bijwonen? 

Dat kan, het is vrije toegang het verplicht u tot 

niets! De fractiebijeenkomsten zijn op 

maandagavond vanaf 19.30 uur in de Jan 

Ligthartstraat. (Het is    niet elke maandag, dus mail 

als u voor de eerste     keer komt en vraag s.v.p. naar 

de data). U bent                  van harte welkom!  

 
            Samen bouwen 

          aan een stevig PvdA fundament 

 

Hebt u vragen / opmerkingen stuur uw bericht naar 

johanne.pvda@ziggo.nl of bel 06-51980614 

 

Wilt u meer weten over de PvdA afdeling Bergen?  

Kijk op www.bergen.pvda.nl. 

Wilt u meer weten over de besluitvorming binnen de 

gemeente Bergen? 

Kijk op www.raadbergen.nh.nl  

 

Bent u geen lid van de PvdA en leest u deze 

nieuwsbrief toch? U kunt zich aanmelden voor deze 

nieuwsbrief bij johanne.pvda@ziggo.nl 

be our guest 
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